



Sosyal Güvenlik ve İş Mevzuatı Sirküler No: 64

İstanbul, 25 Aralık 2024

Konu: 2025 yılı asgari ücreti açıklandı.

01/01/2025 - 31/12/2025 döneminde uygulanacak olan asgari ücret tutarı Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığının (ÇSGB) internet sitesinde yüzde 30 oranında yapılan zam ile net 22 Bin 104 Lira olarak açıklanmıştır.

Yapılan açıklamalar dikkate alınarak hesaplanan parametreler aşağıda belirtilmiştir. Resmi makamlar tarafından yapılacak detaylı açıklamalar sonrasında daha detaylı veriler, tüm bordro parametreleri paylaşılacaktır.

1. Temel parametreler

Asgari ücretin netinin hesabı (TL / Ay)	
Günlük brüt asgari ücret	866,85
Aylık brüt asgari ücret	26.005,50
SGK Primi % 14	3.640,77
İşsizlik sig. primi % 1	260,06
Gelir vergisi matrahı	0
Gelir vergisi tutarı	0
Damga vergisi	0
Asgari ücret kesintiler toplamı	3.900,83
Aylık net asgari ücret	22.104,67

İşverene maliyeti (TL / AY)	
Asgari ücret	26.005,50
SGK primi % 15.75 (İşveren Payı %5 düşülmüş olarak) (*)	4.095,87
İşveren işsizlik sigorta primi % 2	520,11
İşverene toplam maliyet	30.621,48

Not: *5510 sayılı Kanunun 81. maddesinin (ı) bendine göre, bentte belirtilen şartları sağlayan işverenlere, SGK primi işveren payında 5 puanlık indirim öngörüldüğünden hesaplamalar buna göre yapılmıştır. Gerekli şartları sağlamayan işverenler için, SGK primi işveren payı %20,75'dir.

Asgari ücret Gelir ve Damga vergisi istisnası uygulanmıştır.

Kuzey YMM ve Bağımsız Denetim
A.Ş.

Maslak Mahallesi

Eski Büyükdere Cad.

Orjin Maslak Plaza

No: 27 Kat: 1-3 Sarıyer

İstanbul - Türkiye

Tel: +90 (212) 315 30 00

Fax: +90 (212) 234 10 67

www.vergidegundem.com

www.ey.com

Bu dokümanda yer alan açıklamalarımız, konuya ilişkin genel bilgiler içermektedir. EY ve/veya Kuzey YMM ve Bağımsız Denetim A.Ş.'ye, işbu dokümanın içeriğinden kaynaklanan veya içeriğine ilişkin olarak ortaya çıkan sonuçlardan dolayı herhangi bir sorumluluk iddiasında bulunulamaz.

2. SPEK sınırları

1 Ocak 2025 ve 31 Aralık 2025 tarihleri arasında uygulanacak sigorta primi ve işsizlik sigortası primlerine esas günlük ve aylık kazançlarının alt ve üst sınırları şu şekilde hesaplanmıştır.

Günlük kazanç alt sınırı	866,85TL
Aylık kazanç alt sınırı	26.005,50TL
Günlük kazanç üst sınırı	6.501,38 TL
Aylık kazanç üst sınırı	195.041,40 TL

3. Yemek istisna rakamları asgari ücrete göre artık belirlenmediğinden SGK tarafından rakam olarak ayrıca açıklanacaktır.

Saygılarımızla.
Kuzey YMM ve Bağımsız Denetim A.Ş.
Erkan Baykuş

Sirküler içeriği hakkında ek bilgi gerektiğinde (212) 3153000 numaralı telefonda Hakkı Demirci (hakkı.demirci@tr.ey.com) ile temasa geçmenizi rica ederiz.

Yukarıda yer verilen açıklamalarımız, konuya ilişkin genel bilgiler içermektedir. EY ve/veya Kuzey YMM ve Bağımsız Denetim A.Ş.'ye, işbu dokümanın içeriğinden kaynaklanan veya içeriğine ilişkin olarak ortaya çıkan sonuçlardan dolayı herhangi bir sorumluluk iddiasında bulunulamaz.